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Márnice na starém hřbitově
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Mnozí z  občanů si jistě všimli probíhajících stavebních prací na starém hřbitově. Netočí se
zde milióny dotací, ale opravujeme především díky ochotě a rukám šikovných místních
občanů a řemeslníků. I zde využíváme veřejnou službu. Finanční výpomoc kraje je
v  řádech desetitisíců.

Márnice bude mít opravenou střechu, stěny, vnitřek bude čistý připravený k  úschově
uren, vznikne zde tzv. kolumbárium.

Nové nátěry
Dřevěné konstrukce se nebudou tak rychle rozpadat a železné rezivět. Stačí vhodná
povrchová úprava. A tak jsme, opět díky veřejné službě, ještě před poutí provedli nátěr
schodiště, dveří, bočních stěn pódia na Farské louce. Někdo si všimnul, někdo možná ani
ne, protože jsme zvolili barevné odstíny okr a hněď, které nejsou rušivé a vhodně
zapadnou do okolní přírody.

Nátěru oplocení kolem mateřské školky si určitě všimne každý. Střídají se pestré
barvy, je to veselé, aby se to líbilo dětem. Mně se to líbí taky.

Práce na bytovce č.p. 403 – Třeboňská ul.
Již jsme se pustili do oprav
domu č.p. 403, zatím do
bouracích prací, abychom
provedli sondy a poté mohli
ještě toto léto dokončit
opravu (podle toho, co nám
ukáží sondy).

Bohužel jsou bourací
práce těsně před
dokončením nyní
pozastaveny. Někdo nám zde
totiž ukradl z  uzamčeného
bytu bourací kladivo
v  hodnotě 20.000,- Kč, měli
jsme ho půjčené od pana L.
Kročáka. A tak místo
stavebních prací hledáme
pachatele. Policie ho již
údajně zadržela, snad se i
přiznal. Ale co je to platné. Kladivo stačil prodat. Jsme na stopě a snad budeme brzy mít
vše zpět. Práce se díky nenechavým rukám zloděje opozdí minimálně o  3   týdny.

Také jste si všimli, že většina lidí považuje fungující věci za samozřejmost a proti tomu
hledá chyby, aby bylo co kritizovat, anebo spíš na co nadávat?

To není správný přístup k  životu. Vždyť chyby jsou přirozené, většinou neúmyslné a
měli bychom raději hledat společné cesty k  jejich nápravě, třeba i přiložit ruku k  dílu. A
naopak správné fungování vůbec není samozřejmé, většinou je za ním schovaná spousta
neviditelné lidské práce. Naučme se tu práci vidět, chválit a poděkovat.

Děkuji místním skautům, kteří po léta udržují v  čistotě naučnou stezku. Sbírají
odpadky a v  pytlích je nosí na místa, odkud je možný odvoz multikárou. Vychovávají
mladé k  lásce k  přírodě, k  ekologickému cítění, k  ochotě pomáhat i bezplatně … To vůbec
není samozřejmost.
Skauti, děkuji vám.

Poděkování patří místním skautům

Pokračování na straně 4

Pavlač v č.p. 403
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Rada města projednala a doporučila ZM
schválit:

- Závěrečný účet města Lomnice nad Lužnicí za rok
2011 včetně zprávy o výsledku přezkoumání
hospodaření

- Rozpočtový výhled 2012-2014

Rada města projednala a rozhodla o
zařazení bodu Auditní zpráva MŽP na
jednání zastupitelstva města

Přesné formulace usnesení rady města naleznete na
www. lomnice-nl. cz

ZZpprráávvaa zz ee zzaass eeddáánn íí RRaaddyy
mměě ss ttaa LLoommnn ii ccee nnaadd LLuužžnn ii cc íí
zz ee ddnnee 66 ..    66 ..    22 00 11 22
Rada města projednala:

- žádost o zabezpečení stavebních oprav a úprav ke zprovoznění 3.
oddělení MŠ

- návrh vydání Změny č. 7 ÚPnS a doporučila ZM schválit vydání
Změny č. 7 ÚPnSÚ Lomnice nad Lužnicí

- Obecně závaznou vyhlášku Města Lomnice nad Lužnicí č. 3/2012 –
Požární řád a doporučila ZM ke schválení

Rada města schválila:
- prodloužení nájemní smlouvy k  bytu č. 2 v  č. p. 348, ul. Tyršova

Rada města vzala na vědomí:
- návrh TJ Tatran Lomnice nad Lužnicí na údržbu sportovního areálu

v  majetku města

Přesné formulace usnesení rady města naleznete na www. lomnice-nl. cz

Rada města vzala na vědomí:
zprávu o stavu dětského hřiště u MŠ

Rada města projednala:
- žádost o zabezpečení opravy hromosvodního zařízení na budově MŠ
- žádost o zabezpečení oprav na budově ZŠ
- žádost o pomoc při vyklízení a přesunu materiálu ze 3. oddělení MŠ
- žádost o opravu dešťového svodu na č. p. 293 – u tělocvičny
- žádost o povolení k  zřízení předzahrádky p. Kučery a povolila provoz této předzahrádky
- zprávu o stavu městských stromů
- výpověď z  nájemní smlouvy k  bytu č. 1F v  č. p. 672, Dr. Fr. Kuny a trvá na dodržení 3-měsíční výpovědní lhůty

Rada města schválila:
- uzavření nájemní smlouvy k  pronájmu části pozemku p. č. 1950/75 o výměře cca 2000 m2
- prodloužení nájemní smlouvy k  bytu č. 5 v  č. p. 69, ul. Kostelní a k  bytu č. 3C v  č. p. 672, Dr. Fr. Kuny
- zrušení hrobového místa na SH č. 100B
- stavbu trafostanice a zřízení věcného břemene spol. Fiera, a. s.
- rozpočtové opatření č. 4/2012 a doporučila ZM ke schválení

Rada města vzala na vědomí a doporučila ZM schválit:
- poskytnutí grantu na projekt v  rámci GP Rozvoj infrastruktury podporující zážitkovou turistiku
- Informační list Krajského úřadu č. 12/2012

Rada města revokovala usnesení č. 68/5/R/2012 ze dne 29. 2. 2012 a schválila neinvestiční příspěvek z  rozpočtu města ve výši
20.000,-Kč p. Jandovi na úhradu nákladů souvisejících s  vydáním knihy „Z vodnických splavů jižních Čech neboli průvodce nevěřícím
Tomášům“. Zároveň schválila přijetí daru – 100 ks výše uvedených knih, určených k  dalšímu prodeji za doporučenou cenu 250,-Kč
včetně DPH za 1 ks

Přesné formulace usnesení rady města naleznete na www. lomnice-nl. cz
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DDŮŮLLEEŽŽIITTÉÉ IINNFFOORRMMAACCEE

Zasedání zastupitelstva města se uskutečnilo v  pondělí
18.   6.   2012 od 18.00 hod. v  Lomničanu (č. p. 348).

Zastupitelstvo města schválilo:
- program včetně zařazení bodu Volba druhého místostarosty

města Lomnice nad Lužnicí
- druhým místostarostou p. Vladimíra Váchu
- odměny za výkon funkce prvního a druhého místostarosty
- budoucí prodej pozemků do vlastnictví Jihočeského kraje a

uzavření smlouvy o budoucí smlouvě kupní (pro výstavbu
chráněného bydlení)

- vydání Změny č. 7 ÚPnSÚ Lomnice nad Lužnicí
- Závěrečný účet města za rok 2011 včetně zprávy o výsledku

přezkoumání hospodaření města za rok 2011 a opatření
k  nápravě zjištěných chyb a nedostatků uvedených ve
Zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2011

- rozpočtové opatření č. 2/2012, 3/2012, 4/2012
- Rozpočtový výhled 2012-2014 včetně přílohy – Aktivní

úvěry města Lomnice nad Lužnicí
- bezúplatný převod pozemků z  majetku Pozemkového fondu

ČR na Město Lomnice nad Lužnicí
- přijetí peněžních prostředků od Jihočeského kraje určené ZŠ

a MŠ Lomnice nad Lužnicí v  celkové výši 134  862,27Kč
- přijetí dotace na projekt v  rámci GP Rozvoj infrastruktury

podporující zážitkovou turistiku
- přijetí investičního příspěvku ve výši 58.000,-Kč a přijetí

neinvestičního příspěvku ve výši 27.000,-Kč na podporu
akceschopnosti jednotek sborů dobrovolných hasičů

Zastupitelstvo města vzalo na vědomí:
- rezignaci člena zastupitelstva města paní Ilony Šafářové
- vzdání se mandátu zastupitele p. Martina Němce
- získání mandátu p. Stanislava Sklenáře a složení slibu

zastupitele města
- zprávu o plnění usnesení ZM z  minulého zasedání
- zprávu kontrolního výboru
- zprávu finančního výboru
- Zprávu o auditu operace: „Zpracovna biologicky

rozložitelných odpadů v  Lomnici nad Lužnicí“
- Výroční zprávu PO Služby města Lomnice nad Lužnicí za

rok 2011
- účetní závěrku ZŠ a MŠ k  31 .   3. 2012
- podání žádosti do GP Podpora živé kultury: „Kulturou

v  Lomnici nad Lužnicí ožijí nejen památky“
- probíhající komunikaci mezi TJ Tatran Lomnice nad

Lužnicí a Městem Lomnice nad Lužnicí ohledně
financování sportu

- zprávu z  jednání rady města za období od 8.   3. 2012 do
6.   6. 2012

Zastupitelstvo města projednalo:
- Zprávu o auditu operace: „ZŠ Lomnice – opatření na

úsporu energie“ a uložilo starostce města:
1 ) svolat do 10 dnů schůzku dotčených subjektů a pokusit

se doplnit informace a materiály s  cílem posílit
argumenty pro odvolání proti vrácení dotace.

2) odvolat se proti budoucímu negativnímu rozhodnutí ve
věci výše uvedeného auditu a z  něj plynoucí povinnosti
odvodu poskytnuté dotace, toto odvolání poslat po
schválení jeho znění v  RM

3) v  případě zjištění skutečností nasvědčujících spáchání
trestného činu podat trestní oznámení na neznámého
pachatele

Zastupitelstvo města vydává:
- Obecně závaznou vyhlášku Města Lomnice nad Lužnicí č.

3/2012 – Požární řád obce

Zastupitelstvo města neschválilo:
- prodej pozemku p. č. 1713/59

Přesné formulace usnesení rady města naleznete na
www. lomnice-nl. cz

Klub českých turistů realizuje projekt nové přeshraniční dálkové
trasy podél řeky Lužnice, od jejího pramene u  rakouské obce
Karlstift až k  jejímu soutoku s  Vltavou u Týna nad Vltavou.

V  Bechyni byla 10.5.2012 za účasti starostů měst a obcí
ukončena 1 .fáze projektu, kdy se jednalo o malý průzkumný
projekt s  názvem „Příprava projektu Stezka podél Lužnice nás
spojuje“. Jednalo se o průzkumný a přípravný projekt, který je
podporován z Fondu malých projektů Jižní Čechy – Horní
Rakousko – Dolní Rakousko v rámci operačního programu
Evropská územní spolupráce, Rakousko  –  Česká Republika
2007–2013.

Projekt zpracovával odbor KČT Bechyně a na rakouské
straně Waldviertel Tourismus.

Protože tato dálková trasa je v  další fázi projektována s
parametry moderní pěší trasy, soustředili se zpracovatelé v  této
již ukončené etapě prací na získání maxima informací od
jednotlivých obcí podél trasy o  významných místech a všech
zajímavostech v  jejich okolí. Vzorový dotazník byl nejdříve
projednán s několika obcemi, na základě toho upraven a
rozeslán do všech 26 obcí podél trasy, se kterými KČT na
projektu spolupracuje.

Je potěšující, že KČT si jako partnera vybral i Lomnici nad
Lužnicí a naše město bude na mezinárodní turistické trase hrát
významnou roli, hlavně díky přírodně-kulturnímu okolí města.
Další setkání starostů se totiž uskuteční právě v  našem městě.

Trasy budou vyznačeny a zprovozněny do příštího roku.

Vznikne nová pěší trasa podél Lužnice
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Opravy mateřské školky jsou v  plném proudu, i když navenek
zatím vidět nejsou. Protože budeme otevírat od září 3. třídu MŠ,
musíme provést základní opravu sociálního zázemí pro děti – teď
probíhají bourací práce, poté přijdou elektroinstalace,
vodoinstalace, zednické práce, izolace, obklady a dlažby, osazení
zařizovacích předmětů a úklid.

V  nejbližších dnech by měla být vybrána firma na výměnu
oken a dveří MŠ a tato práce již změní vnější vzhled budovy. A
nejen to, nová okna a dveře budou tepelně izolační. Byť bude
muset město sáhnout do rozpočtu pro cca 500.000,- Kč, na úspoře
za topení se tyto finance vrátí.

SS ll oouupp eekk pp rroo ss ttaa rroo ss ttkkuu -- ddookkoonnččeenn íí zz tt ii ttuu ll nn íí ss tt rraannyy

Opravy mateřské školky

Připravované investiční akce - kanalizace
Městský majetek je taky schovaný pod zemí anebo někde ještě není,
ale být by měl. Jedná se hlavně o kanalizaci.

V  ulici Zahradní a Zámecké nám rostou nové rodinné domky
bez možnosti napojení na kanalizaci a svedení odpadu na místní
ČOV. Žádáme o dotace. Na každý domek v  těchto ulicích
zkolaudovaný do konce r. 2017 dostaneme 50.000,- Kč. Dále jsme
vstoupili v  jednání s  majiteli stavebních parcel o možnosti
finančního příspěvku z  jejich strany. Chybějící finance bude muset
najít město, na kanalizaci i na veřejné osvětlení, které zde chybí taky.

V  ulici Budějovická a Šalounská již kanalizace je, ovšem stará
více než 40 let, dle životnosti materiálů se předpokládá havarijní
stav. Proto zahájíme jednání s  majiteli nemovitostí i tady. Nechceme
se dostat do situace jako bývalé vedení města v  Tyršově ulici,

nebudeme nutit majitele domů k  proplácení faktur městu.
Hledáme společné řešení s  obyvateli domů v  těchto ulicích. Jak
vše dopadne, zatím nevíme.

Financování sportu v  Lomnici nad Lužnicí
Město bylo požádáno předsedou TJ Tatran p. Karlem Zvánovcem o
vyšší finanční podporu, jelikož se jim nedostává peněz od ČSTV.

Město poskytlo TJ Tatranu pro rok 2012 finanční příspěvek ve
výši 195.000,- Kč, dále umožňujeme užívání okolního sportovního
areálu (tartanové dráhy, městského fotbalového hřiště,
víceúčelového hřiště s  umělým povrchem), a to včetně osvětlení.
Náklady na el.energii nese město, údržba sportovního areálu jde
z  městské kasy do statisíců korun ročně.

Město má zájem podporovat sport a výchovu mladé generace,
v  rámci svých možností to také činí.

Problémy s  financováním sportu, se kterými se potýká TJ
Tatran, pramení v  nedostatečném příspěvku ze strany ČSTV. Je to
problém nejen u nás, ale v  celé naší republice. Na webu ČSTV
(www.cstv.cz) si můžete přečíst více informací, např. v  článku
uvedeném na stránce
http://www.cstv.cz/zpravy/ostatni/101122-finance.htm.

Návštěva z  německého partnerského města Diessen am Ammersee
Ve dnech 22. – 24. 6. 2012 jsme měli to potěšení přivítat u nás
návštěvu z  města Essen am Ammersee, ano právě o pouti. Právě
v  sobotu 23. 6. 2012 v  sobotu probíhal Mezinárodní folklórní
festival U  Zlaté stoky, a tak společně s  německým folklórním
souborem, jemuž se věnovala paní Božovská se soubory Javor a
Javoráček, přijel též tamní starosta Herbert Kirsch s  radními.
Společně jsme prošli Lomnicí, povídali o historii i našich

zvycích, zazpívali si v  kostele sv. Václava, pochlubili jsme se
výstavami umístěnými v  budově staré radnice. Návštěva probíhala
ve velmi přátelském a srdečném duchu. Trošku jsem musela oprášit
své znalosti němčiny. Na tomto místě bych chtěla poděkovat těm,
kteří pomohli s  tlumočením – panu Jiřímu Morávkovi, panu Arnoštu
Peterovi, hlavně pak paní učitelce Mgr. Miladě Benedové.

Ing. Iva Nováková.
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Výzva všem lomnickým zastupitelům

a)  Riziko vracení dotace za akci z  roku 2008 „zateplení základní
školy“ – částka téměř 5 miliónů Kč
b)  Transformace sociálních služeb (souhlas se zřízením tzv.
chráněného bydlení pro mentálně zaostalé občany u nás v  Lomnici)
c)  Zpráva z  jednání rady města

ad a) Riziko vracení dotace

Ačkoli se opoziční zastupitelé na jednání snažili navodit
atmosféru a přesvědčit přítomné občany, že v  době jejich „vlády“
bylo vše v  pořádku a chybuje až dnešní vedení radnice, auditoři
definovali 5 závažných pochybení, ze kterých vyplývá zpětný
odvod dotace:

1 ) město vykázalo částku za energetický audit jako své náklady,
přitom však tyto finance dostalo darem od firmy E.ON, takže
si částku vlastně nechalo proplatit dvakrát. Zde bychom
vraceli částku 66.402,-  Kč.

2) město bylo povinno zabezpečit řádný stavební dozor, ve
smlouvě s  ing. arch. Urbancem mu jednoznačné povinnosti
nevymezilo. Stavební deníky nejsou dozorem podepsány,
účast na kontrolních dnech nelze ověřit, soupisy prací u faktur
nejsou podepsány dozorem ani jiným zástupcem města. Za
tyto nesrovnalosti by činil odvod dotace 208.845,-  Kč.

3) na městě nebyly uloženy veškeré doklady, a to
v  podepsaných originálech v  kompletní složce. Některé
dokumenty chybí úplně, jiné jsou pouze v  nepodepsaných
kopiích, další Státní fond životního prostředí (SFŽP) již má a
na městě se záhadně ztratily. Zde by byl odvod 48.752,86  Kč.

4) povinností města bylo zadat veřejnou zakázku vítězi řádné
veřejné soutěže. Veřejná soutěž proběhla, oznámení o výběru
nejvhodnější nabídky je datováno 4.   8.   2008, smlouva
s  firmou podepsána 22.   8.   2008. Podle stavebních deníků
byly však práce na výměně oken a zateplení zahájeny na
budově 2.stupně ZŠ 12.   7.   2008 a na budově 1 .stupně ZŠ
24.   7.   2008. Nesoulad v  termínech však znamená výběr
dodavatele bez výběrového řízení a výběrové řízení poté již
jen formální. Zde je odvod ve 100% výši dotace, tj.
4.875.286,06  Kč.

5) podmínkou dotace bylo zateplit plochu 2.530 m2, snížit
roční spotřebu energie o 697 GJ, snížit roční množství emise
CO2 o 38,73 t. Skutečné snížení spotřeby energie i emisí CO2
dosahuje dle měření pouze poloviční hodnoty a plocha
zateplených konstrukcí nelze z  dokumentů ověřit (např. stropy
jsou již uzavřené … atd). Odvod by byl 48.752,86 Kč.

Protože odvod nebývá vyšší než byla poskytnutá dotace, proto je
vyčíslen závěrem auditní zprávy konečnou částkou ve 100% výši
dotace, tj. 4.875.286,06  Kč.

Dnešní vedení města bylo opozicí na zastupitelstvu označeno za
ty, kteří neumí dostatečně s  kontrolou problémy „vykomunikovat“.
Proto mi nezbylo, než abych Vám podala podrobnější informace
přímo dle  auditní zprávy. Kdo chce, nechť si udělá obrázek sám.

Zakončím tuto stať optimističtěji – čeká nás v  červenci
následná kontrola provedená přímo Evropskou komisí, poté
rozhodnutí a prostor pro naše odvolání. Napnu veškeré své síly, aby
nám byl odvod dotace prominut, či alespoň snížen na minimum.

ad b) Chráněné bydlení

Ačkoli zastupitelstvu
ze zákona přísluší
rozhodování o koupi a
prodeji nemovitostí,
včetně rozhodování o
budoucím využití
konkrétních pozemků,
tak se zvrtla debata
opět kousek jinam.
Přítomní zástupci
Krajského úřadu
Jihočeského kraje
České Budějovice se
pravděpodobně nestačili divit, proč jim naši opoziční zastupitelé
stále namísto rozhodnutí o využití v  žádosti uvedených pozemků
vnucují budovu „bývalého Svazarmu“. Několikrát museli opakovat,
že o tento dům opravdu zájem nemají.

SS ttaa rroo ss ttkkaa ii nn ffoo rrmmuujj ee oo jj eeddnnáánn íí zz aass ttuupp ii tt ee ll ss ttvvaa
11 88 ..    66 ..    22 00 11 22

Občané přítomni jednání zastupitelstva zase viděli, jako
koneckonců vždy, postoje opozice - být z  principu proti všemu
anebo se alespoň zdržovat hlasování, p. Zvánovec a p. Krejník měli
opět snahu vykřikovat a brát si slovo libovolně kdykoli sami.
Bohudík (anebo bohužel?) někteří vznětlivější zastupitelé z  řad
dnešního vedení obratem vraceli jejich útoky. To vše svědčí
samozřejmě o nízké kultuře projevu a neschopnosti tolerance.

Nebudu zastírat fakt, že taková schůze se mi velmi těžko řídí.
Musela bych být jako oni a to nemohu. Nechci klesat na takovou

úroveň. A že jsem příliš slušná? Za to se opravdu nestydím!
U pánů Zvánovce a Krejníka jsem slyšela spoustu „velmi

přesvědčivě“ pronášených monologů, jako vždy spousta slov,
v  nichž se ztratí každá myšlenka (byla-li tam kdy nějaká). Pro
příště bych proto ráda všechny zastupitele vyzvala: „ Učte se mlčet.
Mluvte jen když dostanete slovo. Neodbíhejte od tématu.
Vyjadřujte se stručně, jasně, jednoznačně a konstruktivně. Tolerujte
právo druhých mít vlastní názor a nesnažte se je za to zesměšňovat.
UČTE SE DEMOKRACII ! ! !“

Změna týkající se vedení města
Stručně řečeno – máme nového místostarostu, stal se jím pan
Vladimír Vácha. I tady zazněly ze strany p.Krejníka na
zastupitelstvu veřejně pochyby k  jeho kvalitám. Když jsem slyšela
argument, že pan Vácha napsal do Požárního řádu chybu, nevěděla
jsem, zda mám plakat nebo se začít smát. Bylo to nedůstojné vůbec
poslouchat! On p.Krejník chyby asi nedělá, pravděpodobně je
neomylný a dokonalý.

Já jsem uvítala změnu velmi ráda. Dr. Bílek je již několik
měsíců absolutně vytížen svou lékařskou profesí. U lékaře je
přirozené, že musí pomáhat nemocným a potřebným občanům
přednostně. Všichni si přece přejeme ze všeho nejvíc, aby pečoval

o naše zdraví! Jenže proti tomu nemohl odvádět dostatečně práci
místostarosty. Pro mne pak bylo obtížné být na vše leckdy úplně
sama.

Pan Vácha se svou policejní praxí se velmi dobře orientuje
v  zákonech, je v  aktivním věku s  dostatečnými životními
zkušenostmi, od počátku mého působení v  pozici starostky jevil
zájem o město, neprosazoval si žádné osobní výhody a snažil se
pomáhat.

Teď máme místostarosty dva – dr. Bílka a p. Váchu, každého
s  poloviční finanční odměnou, takže rozpočet města to nezatíží.
Věřím, že pro vedení města to bude změna k  lepšímu.

Tři body programu, které prodloužily zasedání
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ŠŠKKOOLLAA
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Noví občánci (z leva): Matěj Benda, Oskar Špongr, Viktor Pudil, Natálie Najdrová, Denisa a Dominika Chrtovi, Samuel Marek, Matěj
Prokeš, Šárka Krýdová, Tereza Frejlachová, Anežka Bromová a Barbora Hamerníková.

V  pátek 8. 6. 2012 jsme společně s  našimi žáky
oslavili Den dětí. Žáci druhého stupně pod
vedením paní učitelky R. Fuchsové připravili pro
děti prvního stupně orientační závod s  plněním
úkolů na naučné stezce. Starší děti v  roli
vedoucích i mladší děti v  roli závodníků si celé
dopoledne výborně užili. Všichni byli nakonec
odměněni sladkostí a nanukem. Děkujeme za
pěkně připravený závod a již teď se těšíme na
příští rok.

Žáci a učitelé prvního stupně

V  sobotu dne 2.   6.   2012 v  10 hodin jsme se sešli v  kostele sv.
Václava, abychom přivítali nové občánky, mezi nimiž jsou letos i
jedna dvojčátka.

Vítání zpestřily svým vystoupením pěvecký sboru Zvoneček a
folklorní soubor Javoráček, kterým velmi děkujeme.

Paní starostka popřála všem dětičkám i jejich rodičům hodně
zdraví, štěstí a spokojenosti a rodičům mnoho radostí, ale i

trpělivosti s  jejich malými potomky. Následoval zápis do pamětní
kroniky, předání květiny maminkám, dárků pro miminka a focení
v  kolébce.

Dětem a jejich rodičům přejeme pevné zdraví a spoustu radostí
ze společně strávených dní.

J. Šejdová

Bylo smutné poslouchat dotazy, proč do Lomnice 24
mentálně postižených občanů, když do Třeboně jen 12, vždyť
Třeboň je větší! Jako bychom měli rozhodovat o právu na

život druhých lidí.
Vždyť oni neměli možnost vybrat si, jací budou, takoví se

narodili. Jsou hodní, šťastní, vděční za úsměv. Jen mají nižší IQ.
Ale to snad nevadí!

Nakonec jsme se nenechali vyvést z  míry my ani zástupci kraje,
usnesení bylo schváleno. Pokud kraj získá dotace, mohl by již
v  roce 2013 začít se stavbou domku na louce před stodolou u „čapí
uličky“ a domu v  proluce mezi č.p. 1 a č.p. 2 v  Tyršově ulici.

ad c) Z  jednání rady města

Opozici se nelíbilo, že jsme tento bod jednání přesunuli až na
samotný závěr jednání zastupitelstva, bezprostředně před diskusi
občanů. Tento bod totiž většinou zabere hodně času a především
probíhající diskuse bývá velmi nekonstruktivní a nevede k  žádnému
usnesení. Jde pouze o zpochybňování téměř všeho, co současné
vedení města dělá. Plané dohady, řečnické otázky (na ty se

neodpovídá), utíkání od tématu – a výsledek NULA.
Proto jsme samozřejmě záměrně tento bod jednání nechtěli
probírat dříve, než přijmeme stěžejní rozhodnutí potřebná pro chod
města i úřadu.

Závěr jednání zastupitelstva

K  diskusi se občané dostali až po 23. hodině. Bohužel je to pozdě
v  noci, a tak těch vytrvalých zbyla opravdu jen hrstka. Dotazy byly
na špatné povrchy komunikací, nedostatek zeleně na náměstí,
poruchy místního rozhlasu, chybějící veřejné osvětlení …

Zastupitelstvo tentokrát trvalo 6 hodin, během nichž byla jedna
20-ti minutová přestávka, skončilo pět minut před půlnocí.

Ing. Iva Nováková.
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Tak se jmenuje terénní
výukový program
organizace Cassiopeia,
kterého se v  červnu
zúčastnil šestý a sedmý
ročník naší základní
školy. Žáci se seznámili
s  lokalitou Červené
blato, s  historií a
současnou situací
tohoto jihočeského
rašeliniště. Sami se
pokusili odhadnout
stáří a skladbu lesa, pochopit proces utváření rašeliny, vyhledat
rostliny přizpůsobené tomuto prostředí a v  neposlední řadě odvodit i
význam této krajiny pro naší lidskou společnost. Bohatý program
byl zakončen hledáním „pokladu“ ukrytého na cestě.

O týden později se žáci obou uvedených ročníků seznámili
s  výstavou mokřadních rostlin v  Botanickém ústavu v  Třeboni.
Zopakovali si nejen tématiku rašelinišť, ale prohlédli si i řadu
vodních rostlin, které se naučili poznávat. Sami se snažili zjistit
rozdíly a přizpůsobení těchto rostlin svému prostředí a opět se
dozvěděli, že naše krásná jihočeská krajina skrývá vzácné rostliny,
které se jinde v  Evropě již nevyskytují. Nejvíce je ovšem nadchly
masožravé rostliny a jejich „jídelníček“.

Mgr. Petra Štěpánková

V  úterý 12. května 2012 se uskutečnil výlet dětí z  celé
Mateřské školy v  Lomnici nad Lužnicí na zámek Červená
Lhota. Malí výletníci měli možnost zhlédnout divadelní
představení O pejskovi a kočičce v  tamějším divadélku a
zámeckou expozici. Program prohlídky historického objektu
byl pro dětské návštěvníky upraven srozumitelnou formou do
podoby hledání indicií. Ty je nakonec dovedly k  rozluštění
pověsti o tom, proč je zámek Červená Lhota červený.

Za kolektiv mateřské školy

Bc. Jana Plávková

VVee zzddrraavvéémm ttěě ll ee ,, zzddrraavv ýý dduucchh !!

PPoo dděěkkoovváánn íí
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Po mnoha letech působení v  naší škole opouští naši školu paní Mgr. Anna Votrubová. Za
dobu svého pedagogického působení vychovala a vzdělala mnoho žáků. Svým vstřícným a
lidským přístupem a svojí skromností byla vzorem nejen pro ně, ale i pro své mladší
kolegy. Přejeme jí mnoho krásných chvil a radosti v  soukromém životě.
Paní učitelko, děkujeme za vaši oddanou pedagogickou práci.

Žáci šestých až devátých tříd se pokusili v  duchu tohoto hesla
podávat co nejlepší sportovní výkony na třetím ročníku Lomnické
olympiády v  pátek 8. června. Místní základní škola spolu s  TJ
Tatran pořádají tuto akci s  jediným cílem – motivovat děti ke
vztahu k  atletice a pohybu jako takovému.

Letos poprvé se jednalo o meziškolní měření sil. Pozvání přijala
Základní škola z  Dolního Bukovska, která vyslala nejen nadějné
atlety, ale také dobře naladěné sportovní diváky.

Soutěžící podávali výborné výkony a poradili si i

s  nepříznivým počasím. V  meziškolním klání vyhráli o pouhé dva
body hosté. Do poslední chvíle to bylo vyrovnané. Vše rozhodl až
poslední štafetový běh, ale o tom je sport! Sláva vítězům, čest
poraženým!

Pro všechny pořadatele bylo největším zadostiučiněním férové
sportovní chování mezi dětmi. Doufáme, že na čtvrtém ročníku
budou soupeřit žáci třeba ze čtyř škol?

M. Božovská
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V týdnu od 11 . do 14.6. jsme měli možnosti strávit spoustu
příjemných chvil v  okolí Tuště na cyklistickém kursu, který je
pravidelně připravován pro žáky 8. ročníku. I přes nepřízeň
počasí jsme si užili výlety na kole do blízkého okolí (písečné
duny u Františkova, divoká řeka Dračice). Odpoledne vždy
patřila míčovým a deskovým hrám. Akci jsme zakončili splutím
řeky Lužnice na kánoích v  úseku ze Suchdola nad Lužnicí do
kempu v  Majdaleně.

Během kursu jsme absolvovali 91 km na kole, 11 km pěšky a
15 km po vodě. Poznali jsme zajímavá místa v  našem okolí,
zlepšili jsme si svojí kondici a mimo jiné se například naučili
pracovat s  mapou. Už se těšíme na příští rok na Šumavu.

žáci 8. ročníku a třídní učitelka Kamila Bumbová

TTuurr ii ss tt ii cckkýý kkuurr zz
dd eevvááťť áákkůů

CCyykk ll ookkuurr zz

CCee ss ttyy zzaa pp oozznnáánn íímm

Je již tradicí, že je třídními učiteli pro žáky 9. ročníku
organizován v  závěru školního roku a zároveň také na  závěr
školní docházky, turistický kurz. Tentokrát se konal ve dnech 11 .
- 15. června na Modravě v  centrální části Šumavy.

Pětidenní kurz byl zaměřený na poznávání typické šumavské
přírody, kulturních a přírodních zajímavostí a krás, fyzickou
zdatnost a v  neposlední řadě také na prožití několika společných
dnů a večerů v  kolektivu spolužáků, se kterými bude čas se za
několik dní rozloučit.

Jaro je období, kdy se vydávají žáci naší školy za poznáváním přírodních
a historických památek Jihočeského kraje.

Páťáci, jako nejstarší z  prvního stupně základní školy, se vydali po
důkladné přípravě a plánování v  úterý 22. května na prohlídku
historických památek města České Budějovice a v  úterý 12. června vyjeli
za pamětihodnostmi města Tábor. V  obou městech podrobně
prozkoumali náměstí, radnici a kašnu a vzájemně je porovnávali. Na
náměstí Přemysla Otakara II. našli „bludný kámen“ označený křížkem, na
jehož místě stávala dříve šibenice. Rozhlédli se po krajině z  Černé věže a
z  poslední dochované věže hradu Kotnov u Bechyňské brány. Sestoupili a
prošli podzemní chodby Žižkova náměstí v Táboře. Na táborské radnici
v  Husitském muzeu je umístěna zajímavá expozice Husité, kterou si děti
prohlédly a zopakovaly si, co se ve škole o husitství učily.

Počasí bylo oba dva dny jako stvořené na cestování, úkoly vykonány,
očekávání naplněna, zmrzlina skoro stejně výborná jako v  Lomnici a
cesta rychlíkem v  kupé, to byl teprve zážitek! A navíc prázdniny za
dveřmi! Co víc si ještě přát!

za 5. ročník
V.   Petrželová

Děti si prošly a projely na kolech kouzelné kouty Šumavy a
na celodenních výletech měly možnost se přesvědčit, že poznání
takových míst jako je Březník spjatý s  Klostermannem,
překrásné Luzenské údolí, Chalupská a Tříjezerní slať, cesta
z  Antýglu na Čeňkovu pilu, malebné obce Filipova Huť, Kvilda,
Modrava patří k  rozhledu a poznání každého správného
Jihočecha.

Věřím, že se pobyt vryl dětem do paměti a vzbudil v  nich
touhu po dalším poznávání nejen Šumavy, ale i ostatních
krásných, pozoruhodných a mimořádných míst našeho
jihočeského regionu.

A důležitá poznámka na závěr. Všichni žáci devátého ročníku
se opravdu chovali tak, že dělali dobré jméno škole a jejich
ukázněnosti, zdvořilosti a příjemného vystupování si všimli a
hodnotili všichni, s  nimiž se děti při pobytu dostaly do styku.

Mgr. Vladimíra Milisdörferová
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PPrrááccee nnaašš ii cchh žžáákkůů
Podle školního vzdělávacího programu v
průběhu měsíce června žáci naší školy
předkládají svým spolužákům ročníkové
práce, při nichž mohou představit nejen
svoje vědomosti a dovednosti, ale i fantazii
při nápaditosti zpracování. Učitelé pak
hodnotí jejich úroveň, ale především přístup
a snahu o dosažení co nejlepšího výsledku.
Děti si samostatně v  praxi ověřují svoji
schopnost pracovat se zdroji. Informace
musejí vyhledávat, vyjádřit k  nim svůj
postoj, názor obhájit a sdělit svým
spolužákům. Nároky se pochopitelně
s  vyšším ročníkem stupňují. Vycházející
žáci absolventskou práci prezentují a
obhajují před komisí. Vyslechnout si je
mohou i jejich mladší spolužáci, kteří sedí
v  publiku.

Prvňáci malovali a psali o svojí rodině,
druhý a třetí ročník zpracovávali témata
související s  přírodou: Můj listnatý strom,
Živočich chovaný pro radost. Širší téma
Můj svět zpracovávali žáci čtvrtého ročníku,
páťáci samostatně získávali informace
k  tématu Obec, ve které žiji. Žáci šestého
ročníku se v  září pravidelně zúčastňují
zážitkového kurzu, a proto pro ně téma
Cestovní kancelář nebylo vzdálené.
Sedmáci a osmáci témata Vztahy a Člověk
mohli uchopit z  nejrůznějších úhlů vnímání.
Volba obsahu absolventské práce
vycházejících žáků je již většinou určena
jejich novou studijní orientací. Proto
spektrum prezentací je velice pestré.

V  průběhu devítileté školní docházky
tak děti projdou prostřednictvím příprav
ročníkových prací různými vzdělávacími
oblastmi, což pomáhá rozšiřovat jejich
zájem a směřuje třeba k  hlubšímu poznání
jedné konkrétně zvolené. Že jejich vnímání

nemusí být zcela dětské, dokazují i jejich
postřehy. Ukázky některých z  nich jsou
k  nahlédnutí v  MK.

Žáci pátého ročníku si vybrali téma:
Obec, ve které žiji. Psali o historii a
současnosti obce, vyhledávali a převyprávěli
pověsti o našem městě a na závěr se
zamysleli nad tím, co by si ve své obci ještě
přáli.

A zde jsou jejich nápady:
velký zmrzlinový stánek se zmrzlinou,

která se nikdy nerozteče a musel by
mít tak 10 druhů zmrzlin

kašnu nebo fontánu na městském
náměstí.

park, ve kterém by bylo spousty stromů
a keřů, na jaře by v  parku mohlo být
spousty nádherných a krásně
rozkvetlých květin

gymnázium nebo veterinární fakulta,
abych neměla do školy tak daleko,
také by to přispělo pověsti obce a byla
ve světě známá

parkurové závodiště, protože bych se
někdy v  budoucnu ráda zúčastnila

závodu se svým koněm jménem
Boston

velký krytý bazén s  tobogánem a slanou
vodou, protože slaná voda uzdravuje

hřiště s  velkými klouzačkami,
houpačkami, kolotoči i brankami na
fotbal, velkou sítí na přehazovanou,
krásnou a velkou trampolínou a
samozřejmě pískovištěm pro malé
stavitele

novou klubovnu pro skauty, abychom
mohli hrát hry a chodit do přírody

policejní stanici, protože by byla naše
obec ve větším bezpečí

basketbalovou tělocvičnu, aby tu byl
jiný sport než jen fotbal

stáj s  koňmi s  možností výuky jízdy na
koni

tenisové kurty, abych mohl hrát tenis
Zoo, ve kterém by byli tučňáci, lvi a

tygři, zebry a koně Převalského,
vydry, sloni, žirafy, nutrie, supi a
papoušci, ale i mořské želvy, žraloci,
krokodýli, chobotnice i jiná další
zvířata

bowling se třemi dráhami dobré délky,
koule by mohly vážit od 6 liber do 16
liber a budova by mohla stát blízko
Třeboňské ulice

nějakou firmu, protože když vyrostu a
budu tu bydlet, tak bych raději
pracoval tady, než abych jezdil do
větších měst a plýtval bych tak hodně
peněz

kino, které by mohlo být postaveno
třeba tam, kde bývalo (místo Delty)

R. Fuchsová, V. Petrželová

Školní rok 2011 /2012 byl pro žáky i pro
mne, jako nového pedagoga, plný zážitků a
cenných zkušeností. V  prvé řadě jsme se se
žáky museli vzájemně poznat a vytvořit si
dobrý "pracovní" vztah, který umožní
dětem se zájmen o sport kvalitně se
připravovat mimo jiné i na soutěže a
reprezentaci školy. Od října do pololetního
vysvědčení jsme pravidelně trénovali
florbal v  hale Sportcentrum Mrkáček Lišov.
Tréninky byly kvalitní a pomohly týmu a
všem členům se zlepšit a připravit se na
následné zápasy, kde jsme sice nevyhráli
žádná přední místa, ale přesto jsme soupeře
dostatečně pozlobili a namotivovali jsem se
do další sezóny.

Mezi nárazové soutěže, na které jsme se
s  žáky připravovali pouze několik dní, bych
zařadil turistický závod s  názvem
Mistrovství Vitorazsko, které pořádala ZŠ
Rapšach. V  kategorii mladší dorost získali
krásné umístění žáci 7. ročníku Jan Nosek
(3. místo) a na krásném 2. místě byl Lukáš
Cypris.

Pravidelné odpolední tréninky jsme ve

druhém pololetí věnovali softballu. A
v  květnu jsme vyrazili do Českých
Budějovic na softballový závod. Sice jsme
nevyhráli, ale mnoha týmům jsme
nepříjemně zkomplikovali výhru a
v  poslední chvíli jsme zamíchali pořadím
celého závodu.

Pan Petr Krejník zorganizoval pro žáky
1 . stupně třídní a školní kola McDonalďs
Cupu. V následném  okresním kole žáci 1 . -
3. třídy vybojovali 3. místo a žáci 4. a 5.
třídy vybojovali krásné druhé místo. Za
zmínku stojí i Coca cola Cup opět v  režii
pana Krejníka.

Vyvrcholením letošních sportovních
aktivit byl 3. ročník Lomnické olympiády.
Letos byla olympiáda posunuta na vyšší
úroveň tím, že soutěž již nebyla jen pro naši
školu. Pozvání na olympiádu přijala i škola
z  Dolního Bukovska. Atmosféra soutěže
byla výborná. Děti spolu soutěžily,
vzájemně se podporovaly a „hecovaly se“.
Na závěru soutěže proběhlo hromadné
vyhodnocení, kdy si většina soutěžících
odnesla diplomy a ceny. Rád bych pochválil

skvělé výkony, kterými se celá olympiáda
jen hemžila.

Mnozí z  našich žáků měli v  uplynulém
školním roce školní docházku opět
obohacenu o různé sportovní aktivity. Účast
na sportovních soutěžích se uskutečnila i
díky nezištné pomoci pana Karla Hrubého
a Petra Krejníka. Pomohli svými
trenérskými i organizačními zkušenostmi,
věnovali dětem svůj volný čas i peníze,
když zajišťovali dopravu našich žáků na
mimoškolní akce. Děkujeme.
S   přáním příjemných prázdnin plných
aktivního odpočinku.

Jan Mlnařík

SSpp oo rr ttoovvnn íí vv yyžž ii tt íí žž áákkůů zzáákk ll aaddnn íí šš kkoo llyy
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Hod školní taškou - jedna z nejoblíbenějších disciplín!Ztraceni v pěně!

Svůj den si v  sobotu 2. června užily všechny děti, které
většinou za doprovodu svých rodičů, prarodičů a kamarádů
přišly na Farskou louku, aby společně prožily příjemné a
tentokrát také slunné odpoledne. Dětičky prošly postupně
všechna soutěžní stanoviště, kde si pro ně připravili různé
úkoly zástupci místních spolků a sdružení. Po získání sladké
odměny se všichni vrhli na skákací hrad nebo se nám skoro
ztratili v  pěně, kterou zajistili naši hasiči.
Díky za pomoc patří všem, kdo přiložili ruku k  dílu.

KKUULLTTUURRAA
ČČeerrvvnnoovvéé kkuu ll ttuu rrnn íí ss tt řř ííppkkyy

Výstava, kterou jsme
přiblížili již v  minulém čísle
byla slavnostně otevřena
v  pátek 8. června. Jde o
unikátní projekt, kterým se
pamětníci holocaustu snaží
přiblížit hlavně dětem
podstatu hrůzných událostí,
které se dotýkaly prarodičů
mnohdy skutečně našich
sousedů.

Ještě před vernisáží přijela za žáky naší školy paní Kuželová
z  o.s. Zapomenutí, aby je připravila na roli průvodců touto výstavou.
O podstatě hrůz druhé světové války děti mají povědomí ze školy,
ale nevěděly, že se židovské děti nesměly jít třeba koupat na
plovárnu, nesměly chodit do školy, na nákup měli Židé vyhrazen
pouze konkrétní čas, a spoustu dalších běžných věcí, které jsou
úplně samozřejmé měli zakázaných. Naši žáčci si po přednášce
společně nebo jednotlivě připravili prezentaci jednoho z  panelů
výstavy, prošli si materiály, aby pak z  pozice průvodce představili
danou práci před paní Kuželovou. Děti byly plné informací a
zpracovávaly opravdu závažné téma, ale přesto se bravurně zhostily
svého úkolu.

Protože výstava je především prací dětí, které se zajímaly o
osudy dětí a průvodci výstavy jsou opět děti pozvali jsme na
vernisáž děti ze Základní školy Dolní Bukovsko, aby svým
kulturním programem podtrhly důležitost tohoto projektu.

Po příjemném zahájení se slova ujali naši mladí průvodci Lenka
Binderová, Anežka Šafářová, Jan Slipka a Vladimír Božovský, kteří
zasvěceně představili všem přítomným projekt, který by měli
shlédnout všichni současníci.

Vernisáž byla velmi příjemným setkáním lidí, kterým není
lhostejná naše minulost ani současnost. Velmi příjemná byla debata,
kterou jsme nad výstavou ještě společně vedli.

Zmizelé sousedy navštívili ještě ostatní žáci naší školy a hlavně si
našla cestu i veřejnost.

Pokud se podaří udržet zájem našich žáků, možná na některé
z  dalších výstav na toto téma bude představena práce dětí
z  Lomnice.

Díky vstřícnosti Biskupství českobudějovickému jsme mohli
v  kostele sv. Jana Křtitele uspořádat krásný koncert houslisty
Jaroslava Svěceného a cembalistky Jitky Navrátilové.

Koncert zahajovali nadějní malí zpěváčci a hudebníci,
kteří sklidili za své výkony zasloužený potlesk diváků a slova
uznání skutečného mistra. Snad si jednou vzpomenou, že byli
„předskokany“ takové hudební veličiny.

Pan Svěcený přednesl za doprovodu cembala podle plánu
Galakoncert baroka, při kterém zahrál na dvoje unikátní
housle. Přesvědčili jsme se, že je nejen výborným houslistou,
houslovým znalcem, ale také velmi profesionálním a
současně příjemným průvodcem hudební historií.

Tento koncert byl velmi důstojným a hlavně příjemným
zahájením oslav 630. výročí udělení městských práv
Lomnici, které podpořil Jihočeský kraj z  grantu Jihočeského
kraje Kulturou v  Lomnici ožijí nejen památky.

Zmizelí sousedé

Den dětí

Nejmladší předskokani koncertu J. Svěceného

Koncert Jaroslava Svěceného

Průvodkyně výstavou Zmizelí
sousedé, Anežka a Lenka



strana 12

Lomnické LISTY - Červenec / Srpen 2012 Město Lomnice nad Lužnicí

ZZ kkuu ll ttuu rr yy oo dd jj ii nnuudd

Noc kostelů 2012 v  Lomnici  nad  Lužnicí
Nesl se v  duchu motta letošní Noci kostelů, jímž bylo světlo.
V  první části zazněla v  premiéře zhudebněná báseň Popelka
Nazaretská. Verše přednášela paní Dvořáková. Druhou část jsme
věnovali Večeři Páně s  čtením biblického textu, výkladu o
významu večeře u biblických lidí a o eucharistii a pozvání ke
společnému stolu prostřeného chlebem a vínem.

K. Orlová

KOS - živý obraz Poslední večeře podle Leonarda da Vinciho

Dne 1 8. 8. se bude za Kulturním domem v bývalém jezírku ve Veselí nad Lužnicí konat

koncert umělců CIRKUS PONORKA a CALM SEASON .

Akce vypukne ve 20 hodin. Vstupné dobrovolné.
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KKaa ll eennddáárr ii uumm nnaašš ii cchh aa
ssvvěě ttoovv ýýcchh ll ii tt ee rráá ttůů Prožíváte super prázdniny!

Byli jste na super táboře nebo dovolené?
Nejlepší je to u babičky a dědy?

Podělte se o své zážitky z  prázdnin se svými
kamarády
Pořiďte si psaný nebo malovaný prázdninový deníček
a přineste ho s  sebou 1 . září na KAPROBRANÍ.
Stačí vám obyčejný sešit nebo skicák.

Práce budou zkompletovány a vydáme společný
deník SUPER PRÁZDNINY 2012

ČČeerrvveennee cc

Č ervenec a Srpen jsou teplé měsíce. Ano,
napsal jsem to správně - teplé, ne teplí.

Možná se to někomu nebude na první
pohled zdát, ale ti dva se chovají zcela úplně
normálně a hlavně - líbí se jim ženy. Není se
čemu divit. Na plážích se to jimi doslova
hemží a dvojdílné plavky je velice pěkná
móda. Jenže ženy většinou doprovázejí
starostliví muži a ti se naopak pohybují
v  šortkách do vody, které jim končí někde u
kolen. Zatímco se u žen velikosti bikin
minimalizují, u pánských plavek je to přesně
naopak.

Český název červenec vznikl nejspíš
proto, že pokračuje zrání plodů na stromech a
také jejich červivost. V cizině je to ale jiné.
Název july vznikl v   roce 44 před naším

letopočtem, kdy římští senátoři pod vedením
Marka Antonia pojmenovali tento měsíc na
počest zavražděného vůdce Julia Caesara.
V  našem kalendáři jsou v  tomto období dva
státní svátky, jejichž kořeny vyrůstají
z  křesťanských základů. 5. července si
připomínáme příchod slovanských
věrozvěstů Cyrila a Metoděje v  9. století do
českých zemí. 6. července 1415 byl upálen
mistr Jan Hus, když se mu nepodařilo před
koncilem v  Kostnici obhájit své učení. Dva
dni volna v  týdnu navíc se určitě hodí, ale
málokdo vzpomene, jak velký význam mají
oba svátky pro český národ. Každý člověk
musí v  něco věřit, jinak nemá život smysl a
také se nesmí vzdávat svého přesvědčení -
stejně jako se nevzdal statečný mistr Jan Hus.

KKNNIIHHOOVVNNAA

4. 7. 1967 zemřel ONDŘEJ SEKORA,
prozaik, novinář a ilustrátor, autor knih pro děti

6. 7. 1907 se narodil JAROSLAV FOGLAR,
prozaik, autor knih pro mládež

24. 7. 1802 se narodil ALEXANDRE DUMAS starší,
francouzský prozaik a dramatik

ČČTTEENNÍÍ NNAA PPOOKKRRAAČČOOVVÁÁNNÍÍ

PPrráázzddnn ii nnoovvéé zzáápp ii ss kkyy

Městská knihovna upozorňuje své čtenáře, že ve dnech

6. – 10. srpna a 24. – 31. srpna

bude z  důvodu čerpání dovolené ZAVŘENO

LLoommnn ii cckkéé IIKKSS nnaabb íí zz íí
pohlednice, cyklo a turistické mapy, turistické známky, upomínkové předměty

Z  nabídky knih:
Z  vodnických splavů jižních Čech, V. Janda, P. Němec
Rybníkářství na Jindřichohradecku, M. Hule, M. Kotryza
Pohádky z  jižních Čech a Šumavy, Stluková, Kerles
Putování za jihočeskou lidovou architekturou, P. Luniaczek
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M ěsíc Srpen je starostlivý hospodář a
král dožínek, který má ve znaku

podle dlouholeté tradice srp. Nejenže
dohlíží na lány, které mu zlátnou před
očima, ale za jeho vlády musí všechna
úroda z  polí do sýpek. A po užitečné a
poctivé práci si jako první zatančí při
oslavách na strništích mezi balíky slámy
s  vílami Dožínkami mající rudé vlasy
ozdobené pšeničními a ovesnými klásky.

Říká se, že v  srpnu již nelze slunci tolik
věřit. Přestože ze strnišť občas fučí, horko
nás přece jen mučí a rosí-li v  tomto čase
silně tráva, pěkné povětří se očekává.
Naroste-li moc hub srpnových, bude moc
vánic sněhových. Patroni měsíce se opět
nemýlí, proto lidé o nich říkají tyto
pranostiky: Jak Vavřinec zavaří, Bartoloměj
zasmaží, tak se podzimek daří; Na svatého
Kajetána, otvírá se stodol brána; Přinese-li
déšť svatá Helena, bývá otava dlouho
zelená; Jak je teplo na Augustinu, tak bude
studeno na Kateřinu a na Jana stětí
vlaštovky od nás letí. Léto – ať chceme či
nechceme - pomalu a jistě spěje do finále.

Měsíc srpen je událostmi přímo nabitý a
já jsem zrovna vybral ty nejsmutnější.
Římsko-katolická církev si 29.   srpna
připomíná smrt jednoho z  velikánů proroka
Jan Křtitele. Král Herodes Antipa mu dal
setnout hlavu na přání Salomé, dcery jeho
cizoložské partnerky Heroidany. Jan Křtitel
byl podle Ježíše jedním z  největších mužů
všech dob. Další smutná zpráva: dne 5. 8.
1962 byla ve svém domě v  Los Angeles
nalezena mrtvá Marilyn Monroe – tehdejší
sex symbol, jemuž nedokázalo odolal
spoustu vlivných mužů. Říká se, že byla
zavražděna a její smrt nadále halí tajemný
závěs nevyřešených domněnek. Na srpen
roku 1968 nikdo z  Čechů a Slováků určitě
nezapomene - do naší společné republiky

tehdy vstoupila vojska Varšavské smlouvy,
aby „nás osvobodila“. Po slibném Pražském
jaru začalo temné období okupace
Československa. A ještě jedna nepříjemná
událost: v  srpnu roku 2002 začala
nejničivější povodeň v  českých novodobých
dějinách. Tolik vody, tolik neštěstí a smutku
český národ ještě nezažil, ale semknul se.
Lidé si začali navzájem pomáhat, cítit
s  postiženými obyvateli a pomoc přicházela
nejen z  domova, ale i ze zahraničí.

V  měsíci srpnu se narodily známé
herečky jako nezapomenutelná Věra
Galatíková, překrásná Lucie Benešová,
Libuše Švormová, která namluvila
nezkrotnou Angeliku, čechoslováky
oblíbená Magda Vašáryová nebo
vycházející hvězdička z Brna Jana
Plodková. Ze zpěvaček uvedu nestárnoucí
Evu Pilarovou, mladý slovenský popový
objev Kristinu Pelákovou a taky Danielu
Magálovou, která nádherně zpívá lidové
písničky se slavnou Moravankou. U herců
jsou to zvučná jména jako František
Němec, Zdeněk Řehoř, Petr Rychlý,
Vlastimil Zavřel nebo Ladislav Županič.
Ale jsou tu i další osobnosti – například
zpěvák Josef Laufer, fotbalista Pavel
Nedvěd, mim Boris Hybner, písničkář
Karel Plíhal, spisovatel a humorista
Miloslav Švandrlík, lyžař Lukáš Bauer nebo
někým chválený a jinými zatracovaný
politik Jiří Paroubek. Na druhé straně nás
v  srpnu opustili takové celebrity jako byl
slavný hokejový trenér Ivan Hlinka,
astrolog Antonín Baudyš, rockenrolový král
Miki Volek, herci Jiří Adamíra, Josef
Langmiler a Ilja Prachař nebo žena za
pultem - Jiřina Švorcová. A také v  roce
1879 v  klášteře v  Řepích u Prahy skonal
známý loupežník Václav Babinský, který
zde pracoval jako zahradník a v  podstatě

odešel ze světa jako slušný a napravený
člověk, sloužící řádovým sestrám a Bohu.

Nakonec bych chtěl vzpomenout na
jednu skvělou ženu – spisovatelku Simonu
Monyovou. Byla totiž 3.8. 2011 zavražděna
svým manželem. Znal jsem ji jako skvělou
ženu, vyměnil jsem si s  ním několik mailů,
než mi poslala svůj autogram. Z  jejích
krásných slov jsem nepoznal, že by měla
nějaké rodinné problémy, tajila je a ty
nakonec ukončily její velice plodný život.
Napsala několik desítek publikací
především pro ženy a já si jí moc vážil.
V  jejích knížkách najdete příběhy plné
zábavy, humoru, dobrých rad a dýchá z
nich život ve všech podobách. A život je
přece o životě – to nám potvrdí i měsíc
Srpen.

Zatím není konec letním dnům, srpen
přeje rolníkům a kombajnům, po práci skoč
do rybníka směle, vykoupej se a pak se
s  svou „Marilyn“ do postele.

Jiří Kos

www.autogramy.blgz. cz

SS rrpp eenn

Co červenec neuvaří – srpen
nedopeče – tahle pranostika se mi
asi líbí nejvíc. Jiná zase tvrdí, že

když dne ubývá, horka přibývá. Další osudy
letního měsíce řídí jeho patroni. Svatá
Markéta vede žence do žita; Svatý Prokop
hřiba nakop; Svatá Máří vybírá hnízda
komáří a když prší na svatého Prokopa,
zmokne každá kopa. Svatá Anna – chladná
zrána, pšenku žala nebo jí Jakub naseče a
ona pak upeče.

V  červenci roku 1419 byla první
pražská defenestrace. Pobouřený lid pod
vedením knězem Janem Želivským vtrhl na
Staroměstskou radnici a vyházel přítomné
konšely z  oken na ulici. Velice účinný
politický tah a kdekoho z  nás určitě napadá
myšlenka, jestli i v  dnešní době není
potřeba udělat něco podobného, když se
současná vláda i přes odpor národa stále
drží u moci. Když je lid velmi nespokojený,
musí se něco stát. Stejně tak jako 14. 6.
roku 1420. Tehdy proběhla slavná bitva Na
Vítkově, a ačkoliv křižácká vojska prohrála,

byl o několik dní později jejich vůdce
Zikmund Lucemburský korunován na
českého krále. Nejen nyní, ale i v  dobách
husitských se děly vskutku prapodivné věci.
Vítěz musí nakonec ustupovat do opozice.

V  červenci oslaví své narozeniny dva
známí čeští zpěváci. Mistr všech mistrů
Karel Gott, který vlastní několik desítek
zlatých slavíků, si připíše už 73 křížek. Jeho
mladší kolega hitmaker Michal David má
ještě do důchodu daleko – bude mu 52 let.
Je zajímavé, že oba oslaví narozeniny ve
stejný den – čtrnáctého. V  červenci přišly
na svět známé herečky Tatiana Vilhelmová,
Dana Morávková, Ivana Jirešová, Světlana
Nálepková a nebo krásná Slovenka Andrea
Kerestešová. Z  herců uvádím například
Vladimíra Ráže, Boleslava Polívku, Sašu
Rašilova a nezapomenutelné popleteného
krále z  pohádky Pyšná princezna Stanislava
Neumanna. Ze zpěvaček je to především
muzikálová hvězda Magda Malá a
z  modelek Eva Čerešňáková. Nesmím
zapomenout na všeuměla Františka Ringo

Čecha, hokejového střelce Jiřího Holíka,
zpívajícího právníka Ivo Jahelku, skvělou
houslistku a zpěvačku Ivu Bittovou, kreslíře
Jiřího Wintera – Nepraktu a glosátora Ivo
Šmoldase.

V  minulém roce tohoto měsíce navždy
odešla z  kulturního světa nezapomenutelná
hlasatelka Milena Vostřáková, která byla
symbolem boje za svobodu v  době
  totalitního Československa. V  červenci nás
opustil politik a umělec Pavel Dostál, herci
Ladislav Pešek a Jiří Zahajský nebo slavný
houslista Josef Suk ml.

Červenec je plný slunce, barev a vůní.
Prostě má nejlepší předpoklady stát se
měsícem roku. Ale je tu ještě srpen, který
se mu velice podobá. A tak - v  červenci
nebo v  srpnu, na počasí se hned upnu,
hlásím horko - ale bouřky jsou povolené, je
třeba vybrat si dovolené.
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Činnost zahrádkářského spolku v  Lomnici
není zase tak široká, a proto se u mne
dostavil nedostatek témat pro náš časopis.
Navštívil jsem proto známého ovocnáře p.
Čítka Františka a pohovořili jsme o historii
sadařství a o vývoji pěstování ovocných
stromů v  Lomnici v  podstatě v průběhu
téměř minulého století.

Na rozhovor jsem se řádně vybavil
záznamovou technikou, která se mi ale před
vstupem zablokovala. Zaznamenal jsem
proto rozhovor v  poznámkách na papír.
Protože p. Čítek se rozhovořil, jako vždy
řádně zeširoka, měl jsem při zpracování
poznámek pořádně zamotanou hlavu. Tak
tedy, jak to p. Čítku bylo a jak jste začínal:

„Tehdy za našeho mládí bylo ovoce na
Lomnicku málo. Když jsem šel s  maminkou
nakoupit a dostal jsem od obchodníka za
nákup jedno jablko, to byl pro mne zážitek.
Tehdy jsem si řekl, že až budu velký,
vypěstuji si své stromky a budu mít hodně
jablek a ostatního ovoce.

Prvním sadařem u nás ale byla moje
babička. Ta při narození každého potomka
zasadila jeden strom. Většina však nebyla
ovocných, ale byl to kaštan, lípa, bříza apod.
Ty se také na naší zahradě rozrostly, že když
jsem dospěl a chtěl uskutečnit svůj sen o
ovoci, musel jsem je všechny porazit. Přesto
tam však ovocné stromky byly. Byly to staré
odrůdy Astrachán bílý, Evino nebo Matčino.
Pro znalost základů sadařiny jsem se zajímal
o 2 světové šlechtitele. Byl to Mičurin
v  Rusku a Burbank v  Americe. Mičurin to
měl velmi těžké. Jednak nepříznivé
klimatické podmínky a také politické změny
v  Rusku. Musel se podřídit Stalinovi, takže
to měl velmi složité. Burbank to měl o
mnoho lehčí, protože klimatické podmínky
v  Americe, a zvláště na Floridě, jsou pro
pěstování výborné. Musel se však prosadit

MMÍÍSSTTNNÍÍ SSPPOOLLKKYY
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Dne 23.   6 a 24.   6 2012 byla v našem městě na radnici umístěna
výstava spolků Obce Baráčníků, Junáka a dětí z  mateřské školky
a základní školy u příležitosti 630 let našeho města. Ti, kdož
vystavovali, si dali záležet na úpravě výstavy. Baráčníci
vystavovali své kroniky od založení, alba fotek z jejich
společných akcí a hlavně jejich prapor, kroj, svéráz sousedů a
tetiček a také právo a další neodmyslitelné baráčnické symboly.
Junáci ozdobili nástěnku svými symboly a to praporem, krojem,
fotodokumentací z  různých jejich akci a připomínají 100  let od
jejich vzniku. Přinesli i kroniky a fotoalba ze skautských táborů
a výprav, které si připravují sami.

Školy tam měly vlastnoručně vyrobené různé předměty a
výkresy. Opravdu se tam bylo na co podívat. Je škoda, že o tom
vědělo málo obyvatel Lomnice a návštěvníků města. I přesto se
výstava velice líbila alespoň těm, kteří na ni zavítali. Byli mezi
nimi i účastníci ze zahraničí a to zástupci města Diessen, kteří si
vše s  chutí prohlédli.

vzdělavatelka Obce Baráčníků Zeňka Kalianková

Dne 23. 7. 2012 oslaví   náš pantatínek
LUDVÍK KROČÁK, významné životní
výročí, krásné 90. narozeniny. V  naší Obci
Baráčníků je od roku 1959, což je věrných
53 let. Děkujeme mu za jeho dlouholetou
činnost a těšíme se na to, že mezi nás bude
i nadále docházet. Přejeme mu hodně
pevné zdraví, mnoho spokojenosti a ještě
mnoho elánu do dalších let, kterého má na
rozdávání a leckdo z mladší generace by
mu ho mohl závidět.

Blahopřejí všichni členové Obce
Baráčníků z  Lomnice nad Lužnicí.

ČČee ss kkýý zzaahh rrááddkkáářř ss kkýý ssvvaazz
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v  tržním prostředí. Vždyť víš, jak začal
vysazením plantáží z  pecek, roubováním,
prodejem, aby získal prostředky pro své
šlechtitelské pokusy. (pozn.: I já začínal
pronikat do ovocnařiny četbou o Burbankovi
z  knihovny známého sadaře Nováka Jana
„mlíkaře“. Škoda, že se jeho rozsáhlá
knihovna kamsi ztratila). Proto jsme začali
přecházet na anglické podnože, modernější
odrůdy. Zajímal mne hlavně Čermákův řez,
protože tvarování ovocných stromků podle
Vaňka, se pro naši oblast nehodilo vzhledem
k  vysoké hladině spodní vody.

V  Lomnici jsme měli samozřejmě také
své pěstitele. Učitel Houska ten rouboval
kudy chodil. Nebo p. učitel Malý. Ten se
zasloužil prostřednictvím svého otce, který
byl zahradníkem v  Borovanech, o získání
roubů moderních odrůd. To byla tenkrát
velká vzácnost a každý je nedostal. Také
Ladislav Novotný, z  koloniálu na náměstí,
propagoval moderní ovocnářství a vedl
v  Lomnici Spolek zahradkářů. O výsatbu
stromů se zasloužilo též sousedstvo. Jejich
předsedou byl p. Tomáš Vrchota a měli
štěpnici a zahradu za kostelem co byla
naposled školní zahrada. Uprostřed stojí
kaple sv. Trojice. Samotnou výsatbu
prováděli otec a syn Kartákovi zvaní
„bačkoráci či spěváčci“. Po 1 . světové válce
vznikl okrašlovací spolek, který měl také za
úkol sázení stromů.“

Dále jsme prodiskutovali šlechtitele
Bláhu a jeho Oranžovou renetu,
amatérského šlechtitele Konvičku, přešli
jsme také na drobné ovoce a česnek.
Pozastavili jsme se nad současným
nepříznivým počasím a dalšími
zajímavostmi z  Lomnice, které jsem ani
nestačil zaznamenat. Na závěr jsem chtěl
ještě nějaké podrobnosti k  poznámkám, ale
to jsem narazil: „Ty kluku jestli mně budeš

přerušovat, tak už ti nic neřeknu a vůbec,
dneska jsi mne

tak utahal, že nebudu obědvat a půjdu
si hned odpočinout“.

Přesto jsme se dohodli, že přijdu příště
asi za týden a budeme v  rozhovoru
pokračovat.

Netušil jsem, že „příště“ se již konat
nebude. Velký znalec historie Lomnice,
lomnických rodů a událostí, milovník
ovocnaření a velký vypravěč, vpravdě
„lidový mudrc“ pan František Čítek, nás
opustil v  pátek 29. června 2012.

Zeman Zdeněk
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Do naší malebné Lomnice se opět po roce sjely folklorní soubory,
které s  sebou přivezly krásné slunné počasí a hlavně dobrou
náladu.

Festival U Zlaté stoky začal již v  pátek příjemným folkovým
koncertem Vojty K. Tomáška v  kostele sv. Václava, kde byla
současně otevřena výstava amatérských fotografií na téma
Lomnice známá neznámá. Pohodovou atmosféru zahajovacího
večera podtrhlo vystoupení úžasných Jihočeských dudáků, kteří si
říkají BUDUS a vede je zkušený dudák, muzikant a zpěvák
Míroslav Stecher.

Večer ještě dorazil hostující soubor z  Bavorského Diessenu am
Ammersee a do rána slavil vítězství německého týmu na Euru.

Začali jsme opravdu vesele a stejně zvesela to pokračovalo i
v  hlavní festivalový den, tedy v sobotu. Ráno od devíti vystupoval
náš domácí soubor v  sousední obci, v  Novosedlech nad Nežárkou,
při místních oslavách a naši zahraniční hosté jeli s  námi.

Ze zálet jsme chvátali zpět do Lomnice a jali jsme se
připravovat zázemí pro účinkující a hlavně pódium.

Sjížděli se řemeslníci na náš první řemeslný jarmark a dorazili
také ti nejdůležitější, ostatní účinkující. Po společném obědě a
řádném ustrojení, jsme se všichni společně vydali průvodem
ulicemi naší Lomnice na Farskou louku, kde se během odpoledne
prostřídaly všechny soubory.

Návštěvníci festivalu se zájmem sledovali všechna vystoupení a
nebyla nouze o radostné povzbuzování. Soubory Stražisťan,
Soumrak, Bystřinka a Bystřina u nás byly úplně poprvé. Naopak
soubory Jarošovská krojová družina a Heimat und
Trachtenverein  Diessen am Ammersee se publiku představily již
v  předešlých ročnících. Měli jsme radost z  nálady, která se nesla
celým festivalem a závěrečná doudlebská polka v  podání
mezinárodního tanečního mišmaše byla úžasnou tečkou za hlavním
festivalovým programem.

Kdo měl chuť a čas zůstal na večerní taneční zábavu, která se
protáhla až do rána.

V  neděli si naši zahraniční hosté prohlédli výstavy, které byly
otevřeny po celý víkend. Na Staré radnici se výstavou Život
v  Lomnici prezentovaly místní spolky a základní a mateřská škola.
Otevřena byla také výstava Zmizelí sousedé a Lomnice známá
neznámá.

Příjemné odpoledne podtrhl promenádní koncert dechové
hudby Šumavská osmička na Farské louce. Naši přátelé z  Bavorska
se během odpoledne rozloučili a vydali se na cestu domů.

Taneční pár Stražišťan

Domácí soubor Javor

Děvčata ze Soumraku

Bystřinka si hraje

Takovéto akce se nedají uskutečnit bez pomoci ostatních. A tak
děkujeme firmám, které nás podpořily: ZS Dynín, Ardeapharma
Ševětín a Pekařství MPM.

Ruku k  dílu přiložili zaměstnanci Služeb Lomnice, navařili nám
kuchařky ze Školní jídelny a dobře jsme se občerstvili na Farské
louce. O ozvučení se staral Pavel Souček.

Finančně zaštítilo celý program Město Lomnice za podpory
Jihočeského kraje z  grantu Kulturou v  Lomnici ožijí nejen
památky.

Po celé tři dny se o hladký průběh všech akcí starali naši
souboráci za pomoci svých rodin. Děkujeme tedy všem Javorákům,
Javoráčkům a jejich rodinám.

Náš festival je spíš festiválek ,ale zatím se na něm vždy
s  radostí zpívalo a tančilo a pokud nám to vyjde, rádi přivítáme
v  příštím roce u Zlaté stoky třeba právě vás!

Marcela Božovská, Javor a Javoráček
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„O příjemné vzpomínky se musíme
sami předem postarat.“

(Paul Hörbiger)

Ve dnech 22. a 23. června proběhla na
Farské louce festival folklorních
souborů Javor, Javoráček, souboru ze
spřáteleného města Diessen am
Ammersee a dalších souborů.

Velmi dobře organizačně zvládnuté
akce se zúčastnili kromě výše
uvedených souborů i občané našeho
města a okolí a tato vystoupení jim jistě
přinesla nevšední zážitky. Celé akce se
zúčastnil starosta i zástupci družebního
města. Záporem akce zůstává neúčast
našich radních v  průběhu celé akce a
zvláště závěru, kterého se zúčastnila
pouze paní starostka a vedoucí našeho
souboru paní Božovská. Jak se asi cítili
naši hosti, když se průběhu i závěru
setkání nezúčastnili naši členové rady?
Nesnižuje to vážnost vystoupení a není
to neúcta k  našim hostům? Jak to asi
pociťovali oni?

Snad se naši radní měli objevit
alespoň na taneční zábavě, která byla
vyvrcholením celé akce.

V  závěru je nutno poděkovat za
reprezentaci města oběma souborům,
paní starostce i paní Božovské.

Názor občanů, kteří
se  zúčastnili  programu
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Srdečně děkujeme MUDr.Bílkovi a
sestřičce Lence za rychlé a
profesionální ošetření úrazu a
laskavý přístup k naší mamince,
paní Jožce Švecové.

Lada a Petr Čuříkovi
Lomnice  nad  Lužnicí

OOhh ll ééddnnuu tt íí zz aa
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Dne 21 . července ve zdraví a svěžesti oslavil občan našeho města pan Ludvík Kročák své
narozeniny. Dne 23. 7. 2012 se dožívá požehnaných 90-ti let.

Oslava proběhla ve sváteční atmosféře, o kterou se postarali pantátové a tetičky Obce
Baráčnické. Za město přišla poblahopřát paní starostka.
Oslavenec se podepsal do kroniky, do níž mu pan Mgr. Antonín Fr. Hanzal namaloval
vzpomínku na jeho stavení s  typickou starou jabloní. Nechyběli ani muzikanti, a tak si mohl
pan Kročák s paní starostkou i tetičkami zatancovat jako zamlada.

Jubilantovi přejeme do dalších let hlavně pevné zdraví, spokojenost a pohodu v  kruhu
nejbližších.

Pan Kročák podepisuje kroniku

Starostka blahopřeje

V  kruhu lomnických baráčníků



strana 18

Lomnické LISTY - Červenec / Srpen 2012 Město Lomnice nad Lužnicí

IINNZZEERRCCEE

Město
Lomnice nad Lužnicí

NABÍZÍ

SLUŽBY PRO
DOMÁCNOST

Jste v  životní situaci, kdy potřebujete
pomoc druhých?
Trápí Vás nemoc, zranění, či věkem
ubývající síly?

Poskytujeme:

- donášku jídla

- práce k  zajištění chodu domácnosti
(úklid domácnosti, praní a žehlení, péče o
osoby vyžadující zvýšenou péči, obstarání
nákupů a jiných záležitostí)

- doprovod osob

- další činnosti

RÁDI VÁM VYJDEME
VSTŘÍC.

Více informací tel. 384  792  201 Ing. Šejdová

Soutěžní fotografie z  výstavy Lomnice známá neznámá, autor Karel Volf.
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